
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 28,1I.2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii qedinlei ordinare de lucru.

$edinla incepe la ora 1600, participd 9 consilieri din 12in funclie .Lipsesc d

nii consilieri Busuioc Gheorghe, Nimard Vasile, Pduna Ioan . La Eedin!6 particip6

d-l primar Proca Florin Bogdan , d na secretar general Leca Andra qi 1 invitat

.qedinla este legal constituitS, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei

Berevoeqti prin adresa nr.798 I 122.1 1.2022.

Preqedintele de qedin!6 este d-1. consilier Schioapa Daniel care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:

L.Aprobarea procesului verbal de la qedin{a anterioar5.
2.Proiect de hotlr0re privind incetarea mandatului de consilier al

domnului Badea Vasile Robert gi vacantarea unui post de consilier din cadrul
Consiliului Local al comunei Berevoeqti.

3.Proiect de hotarare privind aprobarea completlrii inventarului
bunurilor care alcituiesc domeniul privat al comunei Berevoeqti.

4.Proiect de hotirire privind aprobarea sistemului de alarmare cu

clopotele de la biserici, a localiti{ii qi agefilor economici, nominalizare
persoanelor care executa alarmarea qi a semnalelor de alarmare cu clopotele.

5.Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 5 puncte Ei este aprobat in

unanimitate.
Se trece la pct.l la care d-na secretar general

qedinlei care s-a desf6qurat in data de 07.11.2022.
prezintd procesul verbal al

Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu

unanimitate de voturi .

2. Proiect de hotlrffre privind incetarea mandatului de consilier al domnului
Badea Vasile Robert qi vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului

Local al comunei Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hotirAre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezint6 d-na secretar Leca Andra.

D-na Leca: in urma demisiei d lui consilier Badea Vasile Robert, trebuie emisd o

hotdrdre pt vacantarea locului , acestd hotdrdre o atasez la dosarul pt judecdtorie.

D-l Schioapa:D I Busuioc o sd vd aduca toate documentele necesare.



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu

unanimitate de voturi pentru (9) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.65 din
28.11,2022.
3.Proiect de hotarare privind aprobarea completlrii inventarului bunurilor
care alcltuiesc domeniul privat al comunei Berevoe;ti.
Suntprezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare, raportul de specialitate

E 
i anexel e pro i e ctulu i.P r ezintd d-na se cret ar L eca Andra.

D-l Primar:Este vorba de cei 1000m, ceea ce ali hotlrdt dvs pt d na Denisa

Dragomir.Nu este de acord co localia acolo peste drum de d 1 Dan Manu, este

intocmit qi un documnet in acest sens c[ nu este de acord acolo.

D-l Schioapa:$i unde ali hotdrdt?
D-l Primar:Amplasamentul este la piste, vizavi de piste, am identiftcat zona,acolo

avrut d na Denisa Dragomir, terenul este intravilan.D I Busuioc a vrut sI aduc[ un

amenadament acestui proiect , cd nu am trecut in proiect cd acest teren este pt d na

Denisa Dragomir.Am discutat gi nu se poate, acest proiect este pt cadastru, era

posibil sd nu treacd hotirdrea de vlza de legalitate dar in referatul de aprobare am

specificat foarte clar cd este pt Denisa Dragomir.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (9) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.66 din
29.L1.2022.
4.Proiect de hotirffre privind aprobarea sistemului de alarmare cu clopotele de

la biserici, a localitllii gi age(ilor economici, nominalizarea persoanelor care

executa alarmarea gi a semnalelor de alarmare cu clopotele.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

gi anexele proiectului.Prezinti d-na secret at Leca Andra.
D na Leca:Avem o adresa de la ISU pt acest proiect
D-l Schioapa:Acolo la d I Sava trebuie trecut Pdm0nteni-Valea Satului.S6 puneti

acestd hotdrdre la gazeta si pe site.

Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (9) este adoptatfl H.C.L. Berevoepti nr.66 din
28.11.2022,
5.Diverse.
D-l Stana:in legdturd cu tomberoanele
D-l Primar:Da, eu am luat acestd decizie sd le ridicdm, o sdurmdrim maqina de gunoi

luni gi mar\i, o sd se duc6 delegat d l viceprimar sau d la Ilinca, incerc6m sd se ducl
peste tot qi de sdptimdna viitoare sau peste 2 sdptdmdni vom cump6ra un cdntar 9i

vom cfintdrii tomberonul.Vom lua legdtura gi cu alte primdrii sd vedem cum au f6cut,

care este mai greu nu il ridicdm.La SocietSlile Comerciale vom merge s5 facS

contracte cu primdria conform HCL Berevoeqti.
D-l Schioapa:La agenlii economici nu vin separat?



D-l Primar:Ei au contract dar le ridicd gunoiul in aceeagi zi ca la persoanele

fizice.Trebuie s5 punem in aplicare HCL.La magazinele mai mici sd le facem o

reducere, nu 1001ei/lund ci 501ei/lun6, sunt magazine mici qi este o diferenld.Trebuie

urmdrite maqinile de gunoi.
D-l Schioapa:Cdnd face{i o campanie sd incepeli sd dali unit6}ile de compost?

D-l Viceprimar:Am inceput, am dat din ele

D-l Schioapa:Cu fosele?
D-l Primar:Da, avem registre speciale, trebuie s6 vinS cet6lenii sI declare fosele

D-l Schioapa:Cdtpreconiza\i c[ mai drxeazdp6n6 ddm drumul la canalizare?

D-l Viceprimar:Se lucreazdlaautorizalia de funclionare pt Apele Rom0ne qi Mediu

D-l Schioapa:Nu au fost obfinute afiotlza\iile astea?

D-l Viceprimar:Este vorba de autoriza{iile de funclionare ale sistemului
D-l Primar:Autorizaliile de funclionare se fac dup6 procesul verbal de receplie.Am

inceput , am frcut contract ne costd l2mii lei fara TVA
D-l Viceprimar:Releua de canalizare in!ia16 este funcliona16, p6n[ nu avem

autoriza\iade funclionare nu putem sE i d6m drumul
D-l Primar:Nu poate funcliona dacd nu sunt conecta\i 30Yo, canalizatea este

prioritard pt noi
D-l Schio apa:Da,trebuie sd i d[m drumul.A r6mas c6 nu mai infiinla]i societateaapd

canal?
D-l Primar:Ba da, ideea este sd venim cu un administrator, vd gdndili 9i dvs lao

persoand.Nu pot s[ mi asum sE deleg[m serviciul de alimentare cu api qi canalizare

fera ra 1 avem cdt de cdt pus la punct cu incasdrile.S au citit apometrele din 1un6 in

1un5, am trimis ingtiin!6ri, avem o situalie concretd cine are apometru .cine nu are

apometru , am trimis ingtiinldri tn toatd comuna celor care au restanle peste 1001ei

cu termen de 15 zile, dacdnu se face plata ii debranq6m

D-l Schioapa:Da, aga trebuie
D-l Primar:$i cei care nu au apometre este mai grav pt ei pt cd pldtesc la pauqal , am

pus in aplicare HCL este 30lei/membru de familie, dacd sunt 3 membrii in casS este
-gOt.ifiuna/nembruXl2 

luni sunt aproape llmilioane/an, eu vd spun cd nu pl[tesc

l lmilioane lanla alimentare cu apd cu Z,Slellmc.Avem peste 100 de apometre puse

in ultima perioadd.
Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedin!6 declard

inchise lucr[rile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1630.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de ;edin(d,
SCHIOARVA DAIYIEL#

Secretarf generol ,
Leca Arttd?u
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